
 

 

Verslag Overleg ‘Veldhoven aan Tafel’ 
 

Datum: vrijdag 22 september 2023 

Tijd: 09.30 – 11.30 uur 
Locatie: Gemeentehuis, Meiveld 1 te Veldhoven 

 

 

Genodigden 

• Consulent Wmo-Minima 

• Dorpsvereniging Oerle  
• GGzE De Boei 

• JOVO  
• Seniorenraad  
• Sondervick College  

• Woondroom  
• Vertegenwoordiging Jeugd- en pleegzorg  

• Stg Leergeld  
• Wethouders  
• Voorzitter  

• Ambtelijk secretaris  

 
 

Agenda 

1. Opening  
 

Welkom, afmeldingen, vaststelling van de agenda door de voorzitter. 
 

Nieuw VaT-lid vanuit Stg Leergeld, welkom! 
 

Woondroom heeft een nieuwe vertegenwoordiger in VaT, zij is helaas 
vandaag verhindert.  
 

Kwaliteitsmedewerker Wmo sluit aan om eventuele vragen te 
beantwoorden bij punt 6 van de agenda. 

 
Welkom aan de toehoorders. 
 

 

2. Verzonden stukken  
 

1. Concept verslag ‘Veldhoven aan Tafel’ 12 mei 2023   

➢ Notulen wordt besproken bij agendapunt 7 
2. Monitor Sociaal Domein  

➢ Agendapunt 4 

3. Clientervaringsonderzoeken, Factsheets 
➢ Agendapunt 4 

4. Presentatie wijziging verordening sociaal domein 
➢ Agendapunt 5 

5. Presentatie Hulpmiddelen Wmo 



 

 

➢ Agendapunt 6 
6. Memo scootmobielen, incl. bijlagen 

➢ Agendapunt 6 
7. Brief aan het college t.b.v. veiligheid scootmobielen 

➢ Agendapunt 6 

8. Infoblad IMBK – beheer openbare ruimte 
➢ Agendapunt 3 

  

 

3. Mededelingen  
 

1. Beheer van de openbare ruimte in Veldhoven.  

Voorzitter ligt toe: bij de verzonden stukken hebben jullie een infoblad 
ontvangen over het beheer van de openbare ruimte. De afdeling die 

hierover gaat is bezig een beheerkader op te stellen, waarin alle 
plannen voor de openbare ruimte voor de komende jaren in komen te 
staan.  

Zij willen graag input van alle gebruikers van de openbare ruimte in 
Veldhoven en daarmee ook aan VaT de vraag de vragenlijst in te 

vullen en deze onder de aandacht te brengen bij jullie achterban. 
 
Hangt de mobiliteitsvisie hiermee samen? Vraag vanuit de 

Seniorenraad. Het ligt zeker dicht bij elkaar, zegt wethouder van 
Brakel. Wethouder Rooijakkers is portefeuillehouder, in deze.  

Ouderen hebben haast om de omgeving en mobiliteit te verbeteren, 
geeft de Seniorenraad aan, zij hebben minder tijd. 
Wethouder Van Brakel geeft aan dat we naar een mobiliteitstransitie 

gaan, dat heeft tijd nodig en moet goed gebeuren. Minder auto’s, 
meer fietsen en voetvangers, daar zal het in een notendop over gaan. 

 
2. VaT, ontwikkeling participatie binnen Sociaal Domein van de 

gemeente Veldhoven. 

Agendapunt ingebracht door VaT- Seniorenraad geeft een toelichting: 

“In het speelveld van het Sociaal Domein zijn veel ontwikkelingen 

gaande, zelfstandig optrekken als gemeente is niet meer aan de orde.  
We nemen allerlei ontwikkelingen in Veldhoven maar ook zeker op 

landelijk niveau waar; denk hierbij aan knellende budgetten, krapte 
op de arbeidsmarkt ed.  

 

De zwaarte van de regierol van de gemeente  
wordt steeds groter en de middelen blijven beperkt.  

Er wordt een andere manier van samenwerken en beleid maken 
gevraagd. Om de klantvraag goed in beeld te krijgen en te houden 
wordt een andere manier van beleid maken gevraagd, namelijk co-

creatie. Hier vraagt de participatie van bewoners/burgers om 
versterking en een andere samenwerking.  Leden van VAT juichen dat 

toe.  Maar willen gaarne geïnformeerd worden wat de ontwikkelingen 
zijn die VAT gaan raken.   
 

 
 



 

 

 
 

 
VAT wil graag de co-creatie aangaan en betrokken worden bij het 
maken van beleid; à la Waalre en Nuenen.  Dat levert naast betere 

kwaliteit en resultaat ook meer draagvlak en tijdswinst op. We horen 
gaarne de mening van wethouders Huub Stroeks en Caroline van 

Brakel.” 
 

Wethouder Stroeks vertelt dat de Gemeente Veldhoven bezig is met 

het formuleren van een visie op participatie. Veldhoven aan Tafel 
krijgt een plek in deze nota. In het najaar zal er een uitnodiging 

komen richting VaT-leden om hierin mee te denken. Complex om 
goed te kunnen co-creëren. Dat komt terug in de visie op participatie. 

 
Vertegenwoordiging Wmo-Minima vraagt of er niet meer wijken 

kunnen deelnemen. Nu is enkel Oerle vertegenwoordigt in Veldhoven 

aan Tafel. We moeten de samenhang hierin vinden. 

 

Vertegenwoordiging Jeugd, vindt dat participatie hoog in het vaandel 

zou moeten staan. Maar daar merkt ze te weinig van. Het ambtelijke 

apparaat, duurt te lang.  

Wethouder Stroeks geeft aan dat de intentie er op verschillende 

vlakken is, maar het is zoeken naar een vorm. We moeten onszelf tijd 

gunnen om de juiste vorm te vinden met elkaar, binnen de visie op 

participatie. 

Seniorenraad: We willen eerder betrokken worden bij onderwerpen, 

zodat we mee kunnen doen in het proces. Niet achteraf een stuk 

inzien. Vertegenwoordiging Wmo-Minima beaamt dit. 

 

Seniorenraad: GALA gelden, o.a. voor valpreventie. Waarom zijn de 

KBO’s en PGVE’s niet betrokken hoe deze gelden in te zetten. Er komt 

geen garen op de klos.  

Wethouder Stroeks legt uit dat de overheid GALA inzet om financiën 

te structureren. Nu dient er beleidsmatig een plan te komen en 

vervolgens wordt onder andere VaT uitgenodigd mee te denken 

betreft de uitvoering. Eerst zaken borgen voordat de volgende stap 

gezet kan worden. 

 

 

3. Armoede /bestaanszekerheid 

Agendapunt ingebracht door VaT - Seniorenraad geeft een toelichting: 

“De leden van VAT hebben met belangstelling het verslag gelezen van 
de rekenkamer. Cijfers en conclusies komen grotendeels overeen met 

de inbreng van VAT (Ruud Cramer) dd. 12 mei 2023. VAT ziet het 
vernieuwde armoedebeleid eind dit jaar graag tegemoet. Maar maakt 

zich zorgen om de armoede die snel stijgt (eind 2023 bijna 1 miljoen  
 



 

 

 
 

 
mensen). We kunnen ons niet voorstellen, dat er geen maatregelen 
getroffen kunnen worden om deze gezinnen nu te helpen. Een 

aanzienlijk aantal gezinnen hebben al acute armoedeproblemen of 
dreigen in de problemen te komen, dit vraagt snelle actie. VAT en 

andere belangenorganisaties zien mogelijkheden om de afwachtende 
houding van de partijen te doorbreken.  VaT zou graag hier op korte 
termijn overleg over voeren. Het moet toch mogelijk zijn om in de 

geest van mensen helpen de goede mazen in vele regelingen en 
wetten te vinden. VAT vindt dat in een welvarende en 

vooruitstrevende gemeente de armoede niet mag toenemen.” 
 

Wethouder van Brakel geeft aan het eens te zijn met dit betoog, 

echter bestaanszekerheid is aan het Rijk. Onze Raad heeft begin dit 

jaar 1,3 miljoen beschikbaar gesteld voor deze groep minima. 

Komende dinsdag staat op de agenda van het college opnieuw de 

vraag hoe we de energietoeslag gaan uitkeren. De mensen die het 

nodig hebben bereiken, daar zit de crux. Hiervoor hebben we onze 

partners nodig. Weten zijn hoe deze mensen te bereiken? 

 

Stichting Leergeld vertelt dat zij een grote toename zien in 

aanvragen. Ook de middeninkomens komen nu. Daarnaast is de 

doelgroep van Stichting Leergeld verbreed naar 130%. 

 

Seniorenraad vraagt hoe je de grotere doelgroep bereikt. 

 

Vertegenwoordiger Jeugd geeft aan dat het soms eerst erger moet 

worden, iemand moet wel hulp willen. 

 

Vertegenwoordiging WMO-Minima: Update energiearmoede project, 

op dit moment worden koophuizen vooral aangeschreven. Voor 

huurhuizen zou het bij de woningbouw moeten liggen. Wethouder van 

Brakel geeft aan goed in overleg te zijn met de 

woningbouwcoöperaties, wordt aan gewerkt. 

 

Wethouder van Brakel vertelt dat armoede echt onder de aandacht is, 

ook in de begroting. Er zit embargo op de begroting, inhoudelijk kan 

hier verder niets over meegedeeld worden maar het is echt onder de 

aandacht. 

 

Dorpsvereniging Oerle reageert op de term ‘de gemeente’. Iedereen is 

gemeente, elke inwoner hoort bij de groep gemeente. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

4. Gelijke kansen voor alle inwoners  

Agendapunt ingebracht door VaT, Seniorenraad geeft een toelichting: 

 

a. Meer ruimte voor ontmoeten, spelen en meer toegang tot groen 

in de buurt. Goede leefbaarheid en kansen voor de jeugd, 

mindervaliden en senioren. 

b. Naast het formuleren van beleid is VAT voorstander om een pilot 

te draaien voor ontmoetingsruimte. In een 2-3 buurten op korte 

termijn invulling te geven aan laagdrempelige 

ontmoetingsruimtes door de gemeente. I.v.m. draagvlak en 

resultaat samen op te zetten met buurtbewoners/buurtvereniging 

en praktische individuen.  

c. Zie o.a. als voorbeeld Lodewijk van Deysselbuurt Amsterdam; 

buurtkamers, talenthuizen, jongerenhuizen, inloop uurtje 

senioren, lotgenoten café ed.  

Over het project | Deysselbuurt.nl 

 

Wethouder van Brakel geeft aan dat de zorg bestendigd is in de 

woonzorg visie. 

Wethouder Stroeks wil graag dat we initiatieven ontwikkelen om 

gewoon koffie te drinken. Elkaar ontmoeten. Mensen zijn verlegen 

geworden. Mensen kwamen elkaar eerder tegen in de kerk of 

sportclub. 

Wethouder Stroeks vertelt graag huizen te willen ontwikkelen in 

wijken, waar mensen elkaar kunnen ontmoeten en waar zorg is. 

Voorbeeld: Austerlitz 

Alle mensen moeten aan de bak. Het moet met vrijwilligers, met 

beroepskrachten is het niet meer te betalen. Het moet de ambitie 

worden van de Veldhovenaar. 

 

Vertegenwoordiger Jeugd: het aantal vrijwilligers loopt terug. Kunnen 

we niet een vrijwilligersmarkt organiseren, net als de sportmarkt? 

Wethouder Stroeks zegt: Het stikt van de vrijwilligers! We moeten 

een werkvorm vinden die klopt. Niet iedereen wil een bestuursfunctie. 

Als je koffie en worstenbroodjes regelt wil best iemand een tent 

opzetten. Cordaad heeft 1.000 vrijwilligers. 

 

 

4. Zaken vanuit het Sociaal Domein (15 minuten) 
 

• Monitor Sociaal Domein 01-01-2023 t/m 30-06-2023  
Wethouder Stroeks geeft een toelichting omtrent opvallend heden uit de 

monitor. 
 

 

https://deysselbuurt.nl/vernieuwingsplan


 

 

 
Kinderen hebben last van stress, stijgende vraag 

 Jeugdzorg kan de vraag niet aan. 
Nota ‘Focus op alle jeugd’, komt in de informerende Raadsvergadering 
van 28 november a.s. 

 
Binnen Wmo blijft Hulp bij huishouding een lastig thema. 

 
• Clientervaringsonderzoeken  
Reactie op Jeugd: 

Cijfer en reactie door jongeren zelf blijft achter. Vertegenwoordiging 
Wmo en Minima: kinderen zijn minder tevreden dan ouders.  

Wethouder Stroeks: Kinderen hebben geen interesse mee te doen aan 
het onderzoek. Daarnaast vragen we hen 1 keer per jaar een vragenlijst 

in te vullen, over hulp die ze mogelijk een jaar geleden gehad hebben, 
we zouden moeten overgaan tot continu meten.  
Seniorenraad: 1 gezin, 1 plan, 1 begeleider blijft een belangrijk 

uitgangspunt. 
Vertegenwoordiging Jeugd: tekortkomen aan emotionele steun van 

ouders aan kinderen is een groeiend probleem. Het komt zelfs in de 
DSM. Kinderen worden verwend maar zien ouders amper. 
Vertegenwoordiging Jeugd en Pleegzorg: Compliment voor het gestegen 

cijfer. Het cijfer is weer terug van voor Corona.  
 

 

5. Wijzigingen verordening Sociaal Domein  
 

Presentatie door Esther van Kruijsdijk beleidsadviseur Sociaal Domein 
omtrent de wijzigingen in de verordening van het sociaal domein. 

 
 

6. Hulpmiddelen Wmo  
 

Presentatie door consulent Wmo-Minima omtrent hulpmiddelen binnen de 

Wet maatschappelijke ondersteuning en met name de veiligheid van 
scootmobielen. Kwaliteitsmedewerker Wmo is aanwezig om eventuele 
vragen te beantwoorden. 

 
Wethouder Stroeks: we willen maatwerk bieden. Niet bij voorbaat een 

tweede spiegel leveren, maar in gesprek met mensen bekijken wat nodig 
is. Betreft training rijvaardigheid, de leverancier van de scootmobiel 
beoordeeld de rijvaardigheid. 

 
Veldhoven aan Tafel heeft een brief geschreven voor het college over dit 

onderwerp. In de vergadering wordt besloten dat de brief uitgebreid 
wordt met besproken thema’s.  
 

Vervolgens wordt de nieuwe versie van de brief naar de secretaris 
gestuurd en mailt deze naar alle VaT-leden. Wanneer VaT opnieuw 

akkoord geeft op de inhoud kan deze aangeboden worden aan het 
college. 

 



 

 

 

7. Concept verslag ‘Veldhoven aan tafel’  
Geen opmerkingen. Verslag wordt vastgesteld. 
 

Dorpsvereniging Oerle vraagt of het concept verslag ook vast 
gepubliceerd kan worden op de website. VaT stemt tegen. Verkeerde info 

kan een eigen leven gaan leiden, de notulen kan enkel gepubliceerd 
worden als deze is vastgesteld. 

 
8. Rondvraag & Sluiting  

 

• Stichting Leergeld: 7 oktober - Open dag Veldwijzer. 
• Dorpsvereniging Oerle: het zou mooi zijn als er binnen VaT ook een 

kenniswerker toetreedt als lid. Binnen dorpsvereniging Oerle is een 
kenniswerker gestart als kandidaat-bestuurslid.  

• Vertegenwoordiging Wmo-Minima: Fijn, dat beide wethouders 

aanwezig zijn. 
• Seniorenraad: Nogmaals wil ik aangeven dat er geen privacy beneden 

bij de balie is.  
• JOVO: Gemeente Veldhoven heeft bericht ontvangen van het 

Nederlands autisme register (NAR) dat de gemeente Veldhoven de 1e 

autismevriendelijkheidsprijs 2022 als gemeente zal gaan 
ontvangen. Niet de gemeente zelf maar de organisaties die zich elke 

dag inzetten voor de Veldhovenaren met autisme gaan de prijs in 
ontvangst nemen. Woondroom en JOVO zijn uitgenodigd om tijdens 
het congres op 11 november in Amsterdam van de Nederlandse 

Vereniging voor Autisme (NVA) deze prijs in ontvangst te komen 
nemen.  

 
Vertegenwoordiger JOVO neemt afscheid van VaT, ze wordt vervangen 

door de nieuwe voorzitter van JOVO. 
 

Volgend overleg Veldhoven aan Tafel:  

Vrijdag 15 december 2023 van 09.30 uur tot 11.30 uur, locatie: 
gemeentehuis Veldhoven 

 


